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Angående antagande av detaljplan för Hjälmsättra
1:3

Vänsterpartiet anser att man i samrådsredogörelsens granskning på många punkter gjort ett
mycket gediget arbete. Dock utvecklas inte det mål som man i ÖP 2013-2030 i del 1
uttrycker som en utmaning för kommunen,” Utmaning 4 Socioekonomiska skillnader och
boendesegregationen inom kommunen och regionen måste minska.”
Hjälmsättra 1:3 kommer ligga i utkanten av Södertälje och det behövs en strategi för hur ett
nytt område inkluderas utifrån dessa aspekter så att vi inte skapar fler segregerade områden
i kommunen.
ÖP uttrycker bl.a i målbilden för Södertäljes samhällsbyggande att man ska fokusera på:
• Hållbar utveckling
• Social sammanhållning
Vidare beskrivs under rubriken Social sammanhållning att med ökad social sammanhållning
menas, bland annat,att de socioekonomiska skillnaderna mellan olika grupper i samhället
ska minska. Det är ett viktigt mål i sig men det har också stor betydelse för att främja en
positiv ekonomisk utveckling.
Även i DEL 3, KAPITEL 1: Riktlinjer för utveckling av staden uttrycks följande
3.1.1 Kommunen ska vara drivande, i samverkan med övriga fastighetsägare, för en god
social utveckling i alla stadsdelar, genom att utveckla sambandet mellan byggd form och
social sammanhållning.

Strategin för hur vi ska nå dessa mål i ÖP 2013-2030 behöver tydligt framgå i de detaljplaner
som beslutas i SBN och då särskilt för de områden som ligger längre bort från stadskärnan.

Vänsterpartiet vill också understryka vikten av att säkerställa livsmiljön för större
vattensalamander som Structor miljöpartner AB funnit inom planområdet. SBN bör göra en
särskild skrivelse för att säkerställa att den störningen det innebär att exploatera området
inte skadar populationen. Överhuvudtaget ser vänsterpartiet att man i antagandet av
detaljplanen behöver ta stor hänsyn till det som Structor miljöpartner AB beskriver i punkten
8.1.2 Konsekvenser planförslag som kan medföra negativa konsekvenser för de naturvärden
som finns i området. SBN behöver se dessa naturvärden som en stor resurs för Södertälje
kommun.
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